
 پیگیری مشکلات کاریابی ها 
با تمرکززدایی از مرکز استان گلستان

اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی  ایوب هلاکو، سرپرست 
بر  استان،  با مدیران کاریابی های  اولین جلسه  استان گلستان، در 
وی  کرد.  تأکید  تمرکززدایی  با  کاریابی ها  مشکلات  پیگیری  لزوم 
قابل  باید در نزدیک ترین مکان  بیان داشت: »مشکلات کاریابی ها 
دسترس این مراکز رفع و رجوع گردد.«هلاکو با اشاره به ضرورت 
خروج کاریابی ها از فضای سنتی جستجوی شغل، افزود: »باید به 
روش های نوین هم در جستجوی اشتغال و هم در کسب درآمدهای 
بیشتر  اقدام کنیم.« وی همچنین تصریح کرد: »تسهیل در امور 
کاریابی ها وظیفه ذاتی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
اولویت  کارفرمایان  و  کارجویان  رفع مشکلات  زیرا  است،  گلستان 
استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  کل  اداره  ماست.«سرپرست 
گلستان، تعامل و ارتباط با جامعه، به ویژه کارفرمایان و کارجویان را 
اصل و روش پیشرفت در کاریابی ها دانست و گفت: »حضور مدیران 
مشکلات  رفع  برای  راهی  استان،  حساس  جلسات  در  کاریابی ها 
شهرستان ها  اجرایی  دستگاه های  با  کاریابی ها  مدیران  تعامل  و 
است.«هلاکو در پایان به پرداختن به صنوف و بخش های صنعتی 
و خدماتی به عنوان یکی دیگر از محورهای مهم جلسه اشاره کرد 

و بر اهمیت این موضوع در بهبود وضعیت کاریابی ها تأکید نمود.

 خدمتي دیگر از شرکت بهره برداري 
نفت و گاز مسجدسلیمان

بهسازی و بازسازی جاده ارتباطی و عملیات روکش آسفالت 
و میدان کارون  نمکزدایی هفت شهیدان  و  تلبزان  نمکزدایی  جاده 

)حدفاصل روستای احمدآباد به کریم آباد تلبزان( انجام شد
جاده  بازسازي  و  بهسازي  پروژه  آسفالت  روکش  عملیات   
تلبزان  منطقه  آباد  کریم  تا  احمدآباد  روستاهاي  ارتباطي 
آسفالت  مربع  متر   62000 اجراي  با  مسجدسلیمان  شهرستان 

گرم انجام شد.
گاز  و  نفت  بهره برداري  شرکت  عمومي  روابط  گزارش  به 
مسجدسلیمان این پروژه در قالب خدمات عام المنفعه و با مبلغ بالغ 
بر 420 میلیارد ریال و تحت نظارت مدیریت مهندسي و ساختمان 

این شرکت در مدت 16 ماه و به طول 8 کیلومتر اجرا شد.
در این پروژه، تعریض مسیر، خاکبرداري و خاکریزي، احداث 
چندین دستگاه پل کوچک بتني، احداث کانال و دیوار حائل سنگي 
هدایت آبهاي سطحي، اجراي لایه هاي زیراساس، اساس و آسفالت 
بیندر و خط کشي سطح آسفالت به طول000ر25 متر و نیز نصب 

علائم راهنمایي و رانندگي انجام گردید.
با اجراي این خدمت عام المنفعه توسط شرکت بهره برداري 
آباد،  کریم  روستاهاي  ساکنین  ارتباط  مسجدسلیمان  گاز  و  نفت 
نرگسي و احمدآباد و موسسات تولیدي با یکدیگر و مرکز شهرستان 
مسجدسلیمان به نحو مطلوب تر و ایمن تري انجام گرفته و تردد 
ساکنین شهرهاي همجوار به شهرستان اندیکا و استان چهارمحال 
بختیاري تسهیل گردیده و از طرفي جاده جایگزین منطقه جریک 
و ایذه نیز مي باشد که موجب کاهش زمان سفر و افزایش ایمني 

براي شهروندان و مسافرین مي گردد.

سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان گلستان: 

شهروندان می توانند به راحتی از خدمات 
طرح حمایت خانوار بهره مند شوند

اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی  ایوب هلاکو، سرپرست 
استان گلستان، در خصوص نحوه اطلاع از دهک خانوار و خدمات 
با اشاره به سامانه حمایت  مرتبط با آن، توضیحاتی ارائه داد. وی 
می توانند  »شهروندان  گفت:   www.hemayat.mcls.gov.ir آدرس  به 
مطلع  خود  خانوار  دهک  وضعیت  از  سامانه،  این  به  مراجعه  با 
اعتبار  میزان  از  اطلاع  برای  روش  دو  به  همچنین  شوند.«هلاکو 
کد  شماره گیری  با  می توانند  »شهروندان  افزود:  و  کرد  اشاره 
برنامه  از  استفاده  با  یا  همراه  تلفن  در   *500*1463# دستوری 
کاربردی ›شما‹ که از طریق کافه بازار یا مایکت قابل نصب است، 
موجودی اعتبار خود را مشاهده کنند. در صورت مشاهده اعتبار، 
می توانند به فروشگاه های طرف قرارداد مراجعه کنند.«وی در ادامه 
و  کرد  اشاره  طرح  قرارداد  طرف  فروشگاه های  از  اطلاع  نحوه  به 
گفت: »شهروندان می توانند با استفاده از نرم افزار ›شما‹، از آدرس و 
اطلاعات فروشگاه های طرف قرارداد مطلع شوند.«هلاکو همچنین 
»اعتراض ها  کرد:  بیان  و  پرداخت  اعتراضات  پیگیری  فرآیند  به 
به دهک بندی  اعتراض  ثبت  برای  می شود.  تقسیم  بخش  به چند 
اجتماعی  رفاه  و  تعاون، کار  وزارت  به سامانه حمایت  باید  خانوار، 
به  باید  شهروندان  ناموفق،  تراکنش های  مورد  در  کنند.  مراجعه 
با شماره  نرم افزار ›شما‹ مراجعه کرده و در صورت وجود مشکل، 
تلفن 6369 021 تماس بگیرند.«سرپرست اداره کل تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی استان گلستان در پایان تأکید کرد: »شرکت در این 
مراجعه  با  می توانند  آنها  و  است  اختیاری  فروشندگان  برای  طرح 
www. به نرم افزارهای بازار و مایکت یا از طریق درگاه الکترونیکی
این طرح  به  اتصال  اقدام کنند.  نام  به ثبت  shoma.sfara.ir نسبت 
به پرداخت هیچگونه هزینه ای توسط  نیازی  رایگان است و  کاملًا 

فروشندگان نیست.«

شهردار منطقه یک در نظارت ستادی امورمناطق:

 اجرای پروژه های متعدد شهری 
در منطقه یک، با 2/8 همت در سال ۱۴۰۴ 

پروژه های  معرفی  با  توانست  یک  منطقه  شهرداری  امسال 
اولویت دار، 2.8 همت اعتبار شهرداری تهران را به خود اختصاص 

دهد که نوید بخش کار و تلاش در سال جدید است. 
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک، هادی حق 
میدانی  و  ستادی  نظارت  جلسه  در  یک  منطقه  شهردار  بین 
حضور  با  که  تهران  شهرداری  مناطق  امور  و  هماهنگی  معاونت 
پروژه های  گفت:  شد  برگزار  همراه  هیئت  و  فروزنده  الله  لطف 
برای  و...  اجتماعی  شهری،  خدمات  ترافیکی،  عمرانی،  شاخص 
برآید«،  عمل  به  کار  شعار   « تا  است  شده  بینی  پیش  منطقه 
درسال جدید متبلورتر از قبل نمایان شود و حرفمان را در عمل 

بگذاریم. با شهروندان درمیان 
ساماندهی  ولیعصر)عج(،  محور  بهسازی  چون  پروژه هایی  او 
ورودی های منطقه یک، بهسازی بوستان ها، ایمن سازی دیوارهای 
حائل و کانال ها، توسعه زیرساخت های فرهنگی و ورزشی با احداث 
مجموعه های جدید، پخش 105 هزار تن آسفالت، بهسازی معابر 
پلکانی، پرشیب و فرسوده، ساماندهی جداول، انهار و مسیل ها، رفع 
اقدامات  از جمله  را  از خیابان شهرداری  سد معبر بساط گستران 

اجرایی در سال جدید دانست. 
حق بین افزایش پارکینگ های مکانیزه را از دیگر برنامه های 
امسال دانست و گفت: 11 پارکینگ مکانیزه در دستور کار است 
که چند پارکینگ اجرا شده و پارکینگ طبقاتی شهید عسگری در 
محله چیذر نیز درصورت تخصیص اعتبار لازم ازسوی سازمان حمل 
ونقل وترافیک و پس ازانتخاب پیمانکار اجرایی می شود . لازم به 
ذکر است پارک آموزش ترافیک نیز در مدت 5 ماه در منطقه به 

بهره برداری رسید.
درآمد  روی  بر  امسال  کرد:  تصریح  یک  منطقه  شهردار 
ایم و همه تلاش را  مدنظرهیئت رئیسه شهرداری استوار ایستاده 

برای تحقق این درآمد انجام خواهیم داد. 
او طراحی 10 طرح موضوعی و موضعی در حوزه شهرسازی و 
تشکیل کارگروه برای رسیدگی ویژه به این طرح ها، احداث درمانگاه 
در محله امامزاده قاسم)ع(، هوشمندسازی کتابخانه ها و شناسایی 

فرصت های سرمایه گذاری را از دیگر اقدامات دانست.
گفتنی است پروژه احداث سرای محله باغ فردوس و ساخت 
از  افتخاری  پل شهید  و  دربند  کوهستانی  محور  به  درورودی  سر 

پروژه های رصد شده در این بازدید بودند.

خبرخبر

چهارمحال  استان  احمر  هلال  جمعیت  مدیرعامل 
درمان  و  نجات  و  امداد  تیم های  آمادگی  از  بختیاری  و 

اضطراری برای اعزام به بندرعباس خبر داد.
استان  احمر  روابط عمومی جمعیت هلال  به گزارش 
حادثه  بروز  پی  در  مثنوی  ؛مسعود  بختیاری  و  چهارمحال 
ناگوار در بندرعباس و نیاز فوری به اقدامات امداد و نجات و 
درمان اضطراری با تمام ظرفیت های موجود، آمادگی کامل 
و  امداد  تخصصی  تیم های  اعزام  و  پشتیبانی  برای  را  خود 

نجات و درمانی اعلام نموده است.
وی افزود : با برنامه ریزی سریع و هماهنگی های لازم، 
در صورت نیاز و اعلام فراخوان اعزام، تیم های مجرب ما متشکل از نیروهای امدادی، پزشکی و پشتیبانی به همراه 
تجهیزات مورد نیاز، با هدف ارائه خدمات امدادی، درمانی و روان شناختی، و همچنین فراهم سازی فضای مناسب برای 
آسیب دیدگان از حادثه انفجار در بندر شهید رجایی استان هرمزگان آماده اعزام به این منطقه هستند. مثنوی گفت :ما 
با توکل به خداوند متعال و با تکیه بر تخصص و تجربه نیروهای فداکار خود، در کنار هموطنان عزیزمان خواهیم بود و 

تا عادی شدن کامل شرایط، در صورت نیاز به اعزام نیروهای تخصصی ، از هیچ تلاشی دریغ نخواهیم کرد.

در پی وقوع حادثه تلخ و اندوهبار بندر شهید رجایی 
استان هرمزگان، مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس پیام 

تسلیتی صادر کرد .
در پیام سخاوت اسدی آمده است:

حادثه دلخراش و غمبار بندر شهید رجایی و جانباختن 
تعدادی از هموطنان عزیزمان، موجب تاثر و تالم گردید.

معزز  های  خانواده  به  تسلیت  عرض  ضمن  اینجانب 
جانباختگان و ابراز همدردی با بازماندگان، از درگاه خداوند 
را  تلخ  حادثه  این  مصدومین  سلامت  و  بهبودی  متعال 

مسئلت دارم.
با استان  افتخارِ همسایگی  امروز همه ما داغدارِ هرمزگان هستیم. به عنوان عضو کوچکی از جامعه صنعت که 
هرمزگان را دارم اعلام می کنم سازمان منطقه ویژه پارس برای هر گونه خدمات لجستیکی، بهداشتی و درمانی آماده 

همکاری با مسئولین این استان  می باشد.
باشد که همه ما با همکاری، تعامل و نوع دوستیِ مثال زدنیِ مختصِ ایرانیان که در جهان زبانزد خاص و عام است، 

از حادثه اخیر که دلِ همه ی ما را به درد آورده است، با صبر، تحمل و شکیبایی عبور کنیم.

آمادگی تیم های امداد و نجات و درمان اضطراری 
چهارمحال و بختیاری جهت اعزام به بندر عباس

 پیام مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس 
درپیِ وقوعِ حادثه ی تلخ بندرعباس

نماینده عالی دولت در استان البرز از عملکرد مثبت شورای اسلامی شهر 
کرج در مسیر توسعه و پیشرفت شهری قدردانی کرد و اظهار داشت: شوراهای 
شهر باید با مسئولیت های بیشتر و اختیارات کامل، در مسیر قانون گذاری و 

نظارت در حوزه شهری گام بردارند.
شورای  اعضای  با  دیدار  در  عبداللهی  مجتبی   ، ما  خبرنگار  گزارش  به 
اسلامی شهر کرج به مناسبت »روز ملی شوراها« با تبریک این روز به تمامی 
نیز  را  معلم  روز  و  کارگر  روز  روز دختر،  کرامت،  آغاز هفته  اعضای شوراها، 

تبریک گفت.
مجتبی عبداللهی، از عملکرد مثبت شورای اسلامی شهر کرج در مسیر 
توسعه و پیشرفت شهری قدردانی کرد و اظهار داشت: شوراهای شهر باید با 
در  نظارت  و  قانون گذاری  در مسیر  کامل،  اختیارات  و  بیشتر  مسئولیت های 

حوزه شهری گام بردارند.
را شاکرم که  تصریح کرد: خدا  از عملکرد شورا،  ابراز خرسندی  با  وی 
مجدداً توفیق حضور در جمع صمیمی و خدوم اعضای شورای اسلامی شهر 

کرج و مدیران پرتلاش شهرداری کرج را یافتم.
عبداللهی همچنین با تسلیت حادثه ناگوار استان هرمزگان، افزود: شورای 

اسلامی شهر کرج با ایفای درست وظایف خود در حوزه های قانون گذاری و 
نظارت بر عملکرد شهرداری، توانسته است نقش مؤثری در توسعه شهری ایفا 

کند و مسیر صحیحی را در تحقق اهداف شوراها طی کند.
باشند  شهر  شوراهای  باید  شهرها  اسلامی  شوراهای  اینکه  بیان  با  وی 
این  نه شوراهای شهرداری، تصریح کرد: خوشبختانه شورای ششم کرج در 

مسیر گام های مهمی برداشته و با پذیرش مسئولیت های گسترده، به نیابت 
از سایر دستگاه ها، ماموریت های اجرایی و پیگیری های شهری را به خوبی به 

انجام می رساند.
استاندار البرز بیان کرد: با توجه به تصمیم مجلس شورای اسلامی، دوره 
خدمت شورای ششم تمدید شد و اکنون فرصت ارزشمندی فراهم شده است 
و  شود  تکمیل  جهادی  روحیه  و  جدیت  سرعت،  با  نیمه تمام  پروژه های  تا 

کارنامه ای پربار و درخور تحسین از این شورا بر جای بماند.
و  اجتماعی  فرهنگی،  حوزه های  به  ویژه  توجه  ضرورت  بر  عبداللهی 
تاکید  تولید«  برای  در سال »سرمایه گذاری  همچنین سرمایه گذاری شهری 
کرد و گفت: شهرداری کرج و شورای اسلامی شهر باید در مسیر تحقق شعار 
را فراهم  اقتصادی در محلات و جذب سرمایه گذاری  سال، زمینه های رونق 

کنند.
از تلاش های اعضای شورای اسلامی شهر  پایان ضمن قدردانی  وی در 
کرج و مدیران شهرداری، بر لزوم حفظ وحدت، همدلی و هم افزایی در مسیر 
خدمت به مردم شریف کرج و استان البرز تاکید کرد و برای همگان آرزوی 

توفیق روزافزون نمود.

مسکن  و  زمین  ملی  سازمان  مدیرعامل  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون   
از پیشرفت 60 درصدی طرح 3۷ هکتاری مسکن استان بوشهر خبر داد و 
گفت: بر اساس توافق، این طرح تا نیمه اول تیر تکمیل شده و به بهره برداری 

خواهد رسید.
به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی استان بوشهر 

علی نبیان در جلسه شورای مسکن استان بوشهر با اشاره به بازدید از 
طرح های مسکن در دلوار، عالیشهر، چغادک، برازجان و بوشهر، گفت: هدف ما 

کاهش دغدغه های مردم در زمینه مسکن است.
دلیل  به  بوشهر  در  زمین  آماده سازی  بالای  هزینه های  به  اشاره  با  وی 
شرایط خاص خاک، افزود: سازمان ملی زمین و مسکن وظیفه تأمین زمین 
برای تمامی نیاز های دستگاه های اجرایی را دارد و محدود به تأمین زمین برای 
مسکن نیست؛ ما در تلاشیم با الحاق زمین به شهرها، این مشکل را حل کنیم.
مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن از پیشرفت 60 درصدی طرح 3۷ 
انجام شده،  بر اساس توافق  افزود:  هکتاری مسکن استان بوشهر خبر داد و 
این طرح تا نیمه اول تیر به پایان خواهد رسید همچنین در خصوص طرح 
دستور  در  آن  از  هکتار  آماده سازی 10۷  برای  تصمیم گیری  هکتاری،   440

کار قرار دارد.
وی با تأکید بر اینکه زمین های آماده سازی شده تا زمان تأمین خدمات 
زیربنایی تحویل مردم نخواهد شد، از استاندار بوشهر و مدیران استان خواست 

تا در این زمینه همکاری کنند.
و  داد  گاز طرح ها خبر  تأمین  برای  گاز  آمادگی شرکت  اعلام  از  نبیان 

خواستار تسریع در صدور پروانه از سوی شهرداری ها شد.
وی ضمن اعلام تعهد به تحویل 10 درصد از زمین های آماده سازی شده 
به شهرداری ها، گفت: وزارت راه و شهرسازی آماده تأمین منابع یک سوم سهم 

خود برای خدمات زیربنایی طرح ها است.
معاون وزیر راه و شهرسازی همچنین به تأمین خدمات روبنایی از جمله 
مدرسه، مسجد و کلانتری اشاره و یادآور شد: بر اساس تفاهم نامه های موجود، 
50 درصد هزینه ساخت مدرسه از سوی سازمان نوسازی مدارس و 50 درصد 
دیگر از سوی سازمان ملی زمین و مسکن، 100 درصد هزینه ساخت مسجد 
از سوی سازمان ملی زمین و مسکن و 40 درصد هزینه ساخت کلانتری نیز 

از سوی این سازمان تأمین خواهد شد.
وی با اشاره به مصوبه افزایش وام مسکن از 550 به 650 میلیون تومان، 

از مدیران بنیاد مسکن خواست تا با تأمین منابع حداقلی، طرح های مسکن 
را تکمیل کنند.

به  بازارچه ساحلی دیلم  واگذاری  برای  از مصوبه ستاد  نبیان همچنین 
تهران  در  استان  مشکلات  پیگیری  برای  را  خود  آمادگی  و  داد  خبر  استان 

اعلام کرد.

ایلام  گاز  پالایش  شرکت  فنی  بازرسی  رئیس  ایلام_راضیهصمیمنیا: 
و  پالایشگاه  راهبردی  نقشه  با  مطابق  فنی،  بازرسی  واحد  داشت:  اظهار 
برنامه ریزی های دقیق انجام شده، با هدف تضمین و حمایت از تولید پایدار، 

به طور مستمر فعالیت می کند.
»بهزاد کیان مهر« افزود: بازرسی فنی پالایشگاه گاز ایلام در سال گذشته 
بر تعمیرات اساسی 8 مخزن ذخیره،23 مخزن تحت فشار، 5  برج،12 کولر 
هوایی، 11 مبدل حرارتی، 6 فیلتر، 2 بویلر، 2 کوره، 2 راکتو، 2 دودکش، 2 

فلر و 3 عدد برنر نظارت انجام داده است.
وی با بیان اینکه در این مدت در بخش های مختلف بازرسی فنی بیش 
از 10 هزارو 800 نفرساعت کار انجام و در حوزه مکانیک از ۷8 تجهیز ثابت 
به عمل آمد و درخواست های تعمیراتی  بازرسی  از 400 مرتبه  فوق، بیش 
لازم صادر شد، اظهار داشت: همچنین بر 19 مورد تست نشتی و فشار نظارت 
صورت گرفت و بازرسی و تست عملکردی برای 15۷ عدد تجهیزات بالابری 
انجام و گواهینامه برای آنها صادر و از تست و کالیبراسیون 140 عدد شیر 

اطمینان بازرسی به عمل آمد.
رئیس بازرسی فنی شرکت پالایش گاز ایلام با اشاره به اینکه در حوزه 
بازرسی جوش و آزمون های غیرمخرب از بدنه 36 تجهیز ثابت و بیش از 4 

اقدامات لازم  به عمل آمده و  از خطوط ضخامت سنجی  هزار و 800 نقطه 
انجام شد، تصریح کرد: تست تایید صلاحیت 13 نفر جوشکار، تفسیر 2 هزار 
و 356 اینچ رادیوگرافی، 1۷ مورد آزمایش تعیین متریال، 434 اینچ آزمون 
مایع نافذ انجام و بر اجرای فیتاپ 233 متر جوشکاری طولی، 2 هزارو 211 
اینچ فیتاپ و جوشکاری خطوط لوله کشی و 1355 اینچ تنش زدایی بازرسی 

و نظارت بعمل آمد.

خوردگی  بخش  در  گذشته  سال  طول  در  کرد:  تاکید  مهر  کیان 
خوردگی  مشکلات  برای  تعمیراتی  دستورالعمل  صدور  و  بازرسی 
500 متر مربع رنگ آمیزی  انجام شد و همچنین از  واحدهای فرایندی 
ثابت  تجهیز   ۷ آمیزی  رنگ  و  سندبلاست  نیز  و  خطوط  خارجی  سطح 
ارزیابی  مورد  و  تعویض  خوردگی  کوپن  عدد   18 و  آمد  بعمل  بازرسی 

گرفت. قرار 
بازرسی  اینکه  به  با اشاره  ایلام  بازرسی فنی شرکت پالایش گاز  رئیس 
صورت  شده  انجام  قبل  از  ریزی  برنامه  مطابق  دقیق  ابزار  و  برق  ای  دوره 
گرفته است،گفت:در این مدت در حوزه بازرسی کالا، در قالب 142 درخواست 
فعالیت های  و  آمد  به عمل  بازرسی  از 12 هزار عدد کالا،  بیش  از  بازرسی 

بازرسی مرتبط با 12 پروژه ساخت تجهیزات پیگیری شد.
در  فنی  بازرسی  مدیریت  حوزه  فعالیت های  مهمترین  به  مهر  کیان 
سال گذشته اشاره کرد و افزود: برگزاری جلسات کمیته مدیریت خوردگی 
توسعه  طرح  ممیزی  در  فعال  حضور  آن،  مصوبات  پیگیری  و  پالایشگاه 
حوزه  های  دستورالعمل  بروزآوری  یا  تدوین  همچنین  و  پالایشگاه   2 فاز 
گذشته  سال  طول  در  واحد  این  های  فعالیت  مهمترین  از  فنی  بازرسی 

بوده است

اهمیت  بر  تأکید  با  قم  شهرداری  ریلی  حمل ونقل  سازمان  مدیرعامل 
شده  زمان بندی  برنامه  پیشبرد  برای  گفت:  مترو  پروژه  مالی  منابع  تأمین 

هزار  چهار  جذب  ساخت،  دست  در  ایستگاه های  اجرایی  عملیات  تکمیل  و 
میلیارد تومان اعتبار در سال جاری ضروری است.

محمد انگشت باف با اشاره به محدودیت های بودجه پروژه متروی گفت: 
یافت، تنها  برای مترو اختصاص  بودجه 65 میلیارد تومانی که سال گذشته 
پاسخگوی هزینه های جاری همچون حق الزحمه مشاوران نظارتی پروژه است.
وی افزود: ماهانه حدود 5 میلیارد تومان صرف پرداخت هزینه مشاوران 
پروژه مترو می شود که این مبلغ از همان 65 میلیارد تومان دریافتی تأمین 

خواهد شد.
با مقایسه بودجه های  مدیرعامل سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری قم 
عمرانی سال های گذشته و شرایط کنونی تصریح کرد: زمانی پروژه های 60 
ارقام  این  امروز  اما  بودند،  قابل توجه  تومانی در کشور بسیار  تا ۷0 میلیارد 

پاسخگوی هزینه های کلان پروژه های بزرگی همچون مترو نیست.
انگشت باف درباره عملیات اجرایی پروژه نیز گفت: هم اکنون ایستگاه های 

ولیعصر )عج(، جمکران، و همچنین ایستگاه های عبوری A۷ و A8 در مناطق 
حساس و بافت سنتی شهر مانند امامزاده موسی مبرقع )ع( و حسین آباد در 

دست اجراست.
وی افزود: برای رسیدن به برنامه زمان بندی شده تا مهرماه 140۷، باید 

روند پیشرفت ایستگاه های A4 و A5 نیز با سرعت بیشتری دنبال شود.
تأمین  به  اشاره  با  قم  شهرداری  ریلی  حمل ونقل  سازمان  مدیرعامل 
میلیارد  هزار  سه  حدود   1403 سال  در  شد:  یادآور  پروژه  مالی  منابع 
تومان قرارداد برای این پروژه امضا شده و قرار بود 2 هزار میلیارد تومان 
این موضوع به سال جاری  تأمین شود که  پایان سال گذشته  تا  نیز  دیگر 

موکول شد.
به گفته انگشت باف، امسال نیز جذب چهار هزار میلیارد تومان دیگر برای 
تحقق برنامه های مترو قم ضروری است و این منابع باید از محل بودجه داخلی 

شهرداری و انتشار اوراق مشارکت تأمین شود.

این  در  پنجشنبه ها  تعطیلی  دربارۀ  تصمیم گیری  از  لرستان  استاندار 
استان تا هفته آینده خبر داد.

سید سعید شاهرخی، در تازه ترین جلسه کارگروه مدیریت انرژی لرستان 
از مجموعه ای از برنامه های ضربتی و میان مدت برای کاهش فشار بر شبکه 

برق داده است.
اجرایی  دستگاه های  مصرف  کاهش  گام ها  نخستین  از  یکی  او،  به گفته 
شده اند  موظف  دولتی  نهادهای  همه  جلسه  این  تصمیمات  اساس  بر  است. 
در ساعات اداری 30 درصد و در ساعات غیراداری 60 درصد در مصرف برق 

صرفه جویی کنند.

در  مردم  نقش  بر  استانداری  دولتی،  نهادهای  برای  الزامات  کنار  در 
مدیریت بحران نیز تأکید کرده است. استاندار لرستان از شهروندان لرستانی 
خواسته است تا به ویژه در ساعات اوج مصرف با رعایت اصول صرفه جویی، مانع 

از بروز قطعی های ناگهانی شوند.
رفتار  تغییر  بدون  کنونی  شرایط  از  عبور  که  است  گفته  شاهرخی 
مصرف  فرهنگ  نهادینه شدن  نیازمند  و  بود  نخواهد  ممکن  مصرف کنندگان 

صحیح است.
در بخش دیگری از برنامه ها برای مدیریت انرژی، توسعه منابع تجدیدپذیر 
به چشم می خورد. استاندار لرستان اعلام کرده است که هدف گذاری شده تا 

این استان ظرف چند سال آینده 300 مگاوات برق خورشیدی تولید کند.
این طرح قرار است از طریق گسترش مزارع خورشیدی و نصب پنل های 
خانگی اجرایی شود. یکی دیگر از گزینه ها تعطیلی ادارات در روزهای پنجشنبه 

است؛ موضوعی که به گفته شاهرخی در حال بررسی کارشناسی است.
استانداری  انسانی  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاونت  اینکه  اعلام  با  او 
که  کرد  تصریح  کند،  ارائه  را  بررسی  این  نتیجه  آینده  هفته  در  مأمور شده 
اگر این اقدام به بهبود رفاه عمومی و صرفه جویی اقتصادی کمک کند به اجرا 
باشد  اقتصادی داشته  بر فعالیت های  آثار منفی  اگر  اما  گذاشته خواهد شد؛ 

کنار گذاشته می شود.

نماینده عالی دولت در استان البرز: 

ارزیابی عملکرد شورای ششم مثبت بوده است

پیشرفت ۶۰ درصدی طرح ۳۷ هکتاری مسکن استان بوشهر

پشتیبانی از تولید پایدار با برنامه ریزی و نظارت هدفمند

افزایش هزینه ها پروژه متروی قم را با چالش مالی روبه رو کرد

تصمیم گیری تعطیلی پنجشنبه ها در لرستان تا هفته آینده
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